
 

 

 

 

 

CHSL 
Club Handbol Sant Llorenç 

Sant Feliu de Llobregat 

 

 
ACTA ASSEMBLEA GENERAL ORDINÀRIA DE SOCIS I SÒCIES 

del CLUB HANDBOL SANT LLORENÇ 

 
A Sant Feliu de Llobregat, en el Centre Cívic Les Tovalloles, el dia 26 de gener de 2023 a 

les 19:30h en segona convocatòria, s’inicia l’Assemblea General Ordinària de socis i sòcies 

del Club Handbol Sant Llorenç amb l’assistència de 20 socis / sòcies  amb el següent ordre 

del dia: 

 

1. Aprovació de l’Acta de l’Assemblea General Ordinària del 28 de gener de 2022. 

2. Resultat econòmic temporada 2021-22 i pressupost temporada 2022-23. 

3. Quotes temporada 2023-24. 

4. Projecte esportiu 2022-23. 

5. Informació eleccions. 

6. Torn obert de precs i preguntes. 

 

 

 

1 Aprovació de l’acta de l’AGO del 28 de gener de 2022. 
 

Aquesta acta està a disposició dels socis i sòcies a la pàgina web i ha estat enviada 
als que així ho han requerit abans d’aquesta assemblea. 

Resultat votació: S’aprova l’acta per unanimitat. 

 
 
 

2 Resultat econòmic temporada 2021-22 i pressupost temporada 2022-23. 

 

Adjuntem annex 

- Resultat econòmic temporada 2021-22 

Ingressos. La temporada passada van tenir 180 jugadors / jugadores. Les quotes no 

arriben al 50% dels ingressos. S’afegeix campus, tecnificació i stage. El benefici ds 

de 4.500€. La loteria va tenir uns ingressos de 1.235€ nets. 

Les despeses. El salaris son aproximadament un 50% i la resta va en consonància 

amb les despeses habituals per part de la federació i poder competir. 

Hi ha hagut una despesa derivada de les esponsorització de les samarretes que ha 

fet tenir uns imports en concepte d’IVA  

 



 

 

 

- Pressupost econòmic temporada 2022-23 

 

Ingressos: 

Les quotes superen el 50%. Hi ha hagut una reducció del nombre de jugadors / 

jugadores que es compensarà amb el canvi de les quotes per la propera temporada. 

El concepte de campus i tecnificació figuren la previsió dels guanys que podrem 

tenir. 

La loteria és la xifra que van tenir l’any passat. 

En el tema d’ingressos, s’està fent un esforç amb les pancartes de publicitat. 

La fira també és una previsió d’uns guanys de 5.000. 

Algunes donacions s’han confirmat, però encara s’han de tancar definitivament. 

Les subvencions oficials han pressupostat 19.000€ amb una reducció, anunciada de 

forma prèvia per l’Ajuntament, d’aproximadament  d’un 25% per això la previsió es 

situa als  14.000€, cosa que encara està per confirmar. 

Despeses: 

Bàsicament les despeses són les mateixes que les habituals. 

Els sous i salaris han baixat per tenir un sou d’un entrenador i el coordinador general 

que ha deixat el club. La substitució ha estat parcial i d’una forma altruista per 

compensar les formacions que va tenir quan prestava els seus serveis al club. 

Sobre el 10 de febrer sabrem la partida que ens toca de les subvencions que és una 

part important de ajustar el pressupost. 

El resultat final és d’unes pèrdues de 3.0289,21€ tot depenent del tema de la 

subvenció d l’Ajuntament. 

 

Resultat votació: S’aproven els resultats per unanimitat. 

 

 
 
 
 

3 Quotes temporada 2023-24. 

 

Sempre s’ha intentar mantenir però donada la situació es proposa IPC interanual 

5,7% 

Es mantenen les tarifes diferent de Benjamí i Prebenjamí per tal de captar nous / 

noves jugadors / jugadores. 

La quota de soci està inclosa en la primera quota.  

S’hauria de potenciar la possibilitat de que la gent que surt del club continuï sent 

socis. 

La distribució de la càrrega es degut a les despeses que venen concentrades al 

començament d’any. 

 

Hi ha una proposta de passar la quota de soci de 46€ a 50€ pels socis que no 

jugadors / pares /  mares.  

 

Resultat votació: S’aprova les quotes proposades i l’augment de la quota de soci a 
50€ amb una abstenció. 

 



 

 

4 Projecte esportiu 2022-23. 

 

Aquesta temporada tenim 16 equips. S’ha perdut el juvenil femení en relació a l’any 

passat. 

Hem pujat en nombre de jugadors / jugadores a l’Special. S’ha de fer notar que és 

un gran motor tant d’imatge com recolzament econòmic. Pel nostre club és un fet 

diferenciador. 

Va haver canvis d’entrenadors / entrenadores però no és un tema fàcil.  

El club continua potenciant la formació d’entrenadors / entrenadores amb jugadors / 

jugadores propis del club. 

Hi ha equips que van justos d’efectius. Es continua el fet de la promoció per intentar 

captar nous jugadors / jugadores. No hem pogut tornar a les escoles amb l’extra 

handbol després de la pandèmia, igualment s’està intentant. 

S’està treballant els tornejos de final de temporada. 

S’està preparant l’stage al 2 / 3 setembre, encara per concretar. 

Des del punt de vista esportiu es va fer les fases al cadet masculí amb una bona 

sensació. 

Els sènior B va pujar de 4ª  a  3ª i el masculí a les fases d’ascens a lliga. 

El sènior femení es va consolidant com equip. 

 

 

 

5 Informació eleccions. 

 

El procediment del procés electoral. La junta ha d’estar formada de un mínim de tres 

persones president, tresorer i secretari. 

Funcionament. La junta es va establir el 01/05/2019 llavors el 30/04/2023 acaba el 

mandat. La junta convocarà les eleccions a la junta del 16/02/2023. 

S’ha d’establir les funcions de la taula electoral per poder validar el procés. 

S’ha d’exposar públicament el cens electoral. 

S’ha d’aprovar el calendari electoral a través de AGO i el calendari de presentació 

de candidats d’aproximadament 7 a 10 dies abans de les eleccions. 

S’ha de fet pública als socis i comunicar a la Federació Catalana d’Handbol. 

Les candidatures han d’incloure el 

Si només fos vàlida una candidatura no es realitzen les eleccions i es proclama la 

nova junta. 

Si no es presenta ningú, s’han de convocar de nou eleccions i nombrar una gestora 

per aquest període. 

El candidat han de prendre possessió dintre dels cinc dies següents de la seva 

elecció. 

 

 

 

 

6 Torn obert de precs i preguntes. 

 

Cap comentari pels socis / sòcies. 

 

 

 



 

 

 

 
Sense cap més tema a tractar, es finalitza la reunió de la junta. 

 
I es dóna fe d’aquesta acta amb la firma del secretari i el vistiplau del 

president.  

El secretari Vistiplau del president 

 
Jorge Aragón Alcalde Manel Carrion Ribas



 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 



 

 
 

 
 
 
 
 



 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 
 


